
Rada Miejska w Kunowie 
Komisja Budżetu i Oświaty  

Protokół nr 3.2025 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty 

w dniu 21 lutego 2025 r. 

 
Obrady rozpoczęto 21 lutego 2025 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:04 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 radnych. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Farys 
2. Jarosław Jałocha 
3. Sylwester Jedlikowski 
4. Beata Łukawska 
5. Marek Mikos 
6. Maria Pająk 
7. Marcin Pastuszko 
8. Piotr Rakoczy 
9. Cezary Szwajda 
10. Grzegorz Wanat 
11. Donata Zębala 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
 
Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda otworzył posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty i przywitał 
wszystkich obecnych oraz przybyłych gości. W posiedzeniu brało udział 10 członków Komisji Budżetu  
i Oświaty oraz zaproszeni goście. Nieobecna nieusprawiedliwiona – radna Beata Łukawska (radny 
Grzegorz Wanat – spóźnił się na posiedzenie komisji). Przewodniczący stwierdził kworum do prac 
Komisji.  
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 1. 

 

2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
 
Planowany porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia.  
3. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kunów na lata 2025-2044. 



4. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Kunów na 2025 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały Nr XV.97.2025 Rady Miejskiej w Kunowie 
z dnia 29 stycznia 2025 r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji 
projektowej rozbudowy drogi powiatowej nr 1639T”. 

7. Zakończenie posiedzenia.   
 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że posiedzenie komisji zostało zwołane na 
podstawie złożonego wniosku Pana Burmistrza z dnia 18.02.2025 r. w związku z koniecznością 
pilnego podjęcia uchwał.   
Ponadto Przewodniczący nadmienił, że porządek posiedzenia zawiera 7 punktów i zapytał, czy ktoś  
z radnych wnosi uwagi do porządku posiedzenia.  
Nie zgłoszono żadnych uwag.  
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie porządek posiedzenia. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
NIEOBECNI (1) 
Beata Łukawska 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła proponowany 
porządek posiedzenia.  
 
Kopia wniosku o zwołanie sesji nadzwyczajnej stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
Porządek posiedzenia komisji stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 2. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2025-2044. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Skarbnik Danutę Fijas o  przybliżenie projektu 
uchwały.  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2025-2044.  

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pan Skarbnik za przybliżone informacje  
i zapytał radnych, czy są jakieś pytania, uwagi do projektu uchwały?  
 
Radny Sylwester Jedlikowski – zapytał o oprocentowanie kredytu, czy 1% to są  wszystkie opłaty 
jakie Gmina poniesie z tego tytułu? 
  



Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że jest to pożyczka z KPO, czyli ze środków unijnych – 
1% płaci się od danej inwestycji, przedsięwzięć które generują oszczędności np. od 
wodnokanalizacyjnych czy od oświetlenia ulicznego. 
 
Radna Donata Zębala zapytała o rozbieżność kwot zaciągniętego kredytu.  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że pierwotnie Gmina założyła, że oświetlenie uliczne 
nie będzie generować przychodu, jednakże Gmina dostała informacje z BGK i stąd ta rozbieżność.  
 
Radny Arkadiusz Farys zapytał o środki pomniejszone na realizację zadania pn.: „Termomodernizacja 
i poprawa efektywności energetycznej budynku Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Janiku oraz 
Publicznego Przedszkola w Kunowie”.  
 
Pracownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Beata Gierczak poinformowała, 
że wniosek nie uzyskał  dofinansowania, w związku z powyższym można zdjąć lub przesunąć środki na 
inne cele.  
 
Radna Donata Zębala zapytała, czy oprocentowanie nie powinno równać się z kwotą pożyczki ?  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poprosiła o przerwę w celu weryfikacji kwoty.  
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda zarządził 5 minutową przerwę.  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas po wnikliwej analizie poinformowała, że system podwoił kwotę odsetek 
co spowodowało nieprawidłowości w przedmiotowym dokumencie. Prawidłowa kwota 0 % to  
5 253 302,52 zł.  Po wprowadzeniu autopoprawki dotyczącej prawidłowej kwoty odsetek Pani 
Skarbnik poprosiła o wyrażenie pozytywnej opinii o przedmiotowym projekcie uchwały. 
 
Nie zgłoszono więcej uwag. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie projekt uchwały.   

Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2025-2044. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
NIEOBECNI (1) 
Beata Łukawska 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2025-2044. 
 
Kopia projektu uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 3. 



 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Skarbnik Danutę Fijas o  przybliżenie projektu 
uchwały.  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za przybliżone informacje  
i zapytał radnych, czy są jakieś pytania, uwagi do projektu uchwały?  
 
Radna Donata Zębala zapytała o kwotę 5 535,00 zł przeznaczoną na zadanie pn. „Przebudowa 
aktywnego placu zabaw Klubu Malucha w Kunowie”.   
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że środki przeznaczone są na opracowanie 
dokumentacji, która umożliwi pozyskanie dofinansowania (funduszy zewnętrznych) na realizację 
zadania.  
 
Nie zgłoszono więcej uwag. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie projekt uchwały.   

Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2025 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
NIEOBECNI (1) 
Beata Łukawska 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie zaopiniowania projektu 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2025 rok. 
 
Kopia projektu uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 4. 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały Nr XV.97.2025 Rady 
Miejskiej w Kunowie z dnia 29 stycznia 2025 r. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował że w przedmiotowym projekcie uchwały 
zastąpiono słowo „przedmiotowe” na „podmiotowe”.  
Nie zgłoszono żadnych uwag.  



Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały Nr XV.97.2025 Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 
29 stycznia 2025 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
NIEOBECNI (1) 
Beata Łukawska 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie zaopiniowania projekt 
uchwały o zmianie uchwały Nr XV.97.2025 Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 29 stycznia 2025 r. 
 
Kopia projektu uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 5. 
 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: 
„Opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy drogi powiatowej nr 
1639T”. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Beatę Gierczak o  przybliżenie projektu 
uchwały.  

Pracownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Beata Gierczak omówiła projekt 
uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na 
realizację zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy drogi powiatowej nr 
1639T” i poinformowała, że do programu e-sesja wgrano dodatkowy dokument z uzupełnionym 
uzasadnieniem.   

Nie zgłoszono żadnych uwag.  

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie projekt uchwały.   

Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji 
projektowej rozbudowy drogi powiatowej nr 1639T”. 

 Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
NIEOBECNI (1) 



Beata Łukawska 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie zaopiniowania projektu 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na 
realizację zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy drogi powiatowej nr 
1639T”. 
Kopia projektu uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 6. 

 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował członkom Komisji oraz gościom za udział  
w posiedzeniu i zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty. 

Nagranie z posiedzenia komisji stanowi załącznik Nr 9 do protokołu (płyta CD). 

 

  

  

 
Przygotował(a): Paulina Biernat 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


